
REFERAT AF STYRELSESMØDE  
Mandag den 12. januar 2015 i Krudthuset                                                     

 

Til stede:  Hans-Jørgen Højvælde, Erik Eriksen, Kirsten Møller, 

Annette Aare, Birthe Madsen, Rise Larsen, Christella Lerke, 

  

1. Godkendelse af referat 
 Godkendt 

 

2. Siden sidst 
Suzanne Rye Andersen, mangeårigt medlem af Kulturelt Samråds styrelse, døde pludseligt 1. 

juledag. Vi vil savne hende. 

Hans-Jørgen var til møde med Lene Baltzer fra Teknisk Forvaltning om huse og udearealer på 

Krudtværksområdet. Det var et særdeles konstruktivt møde. 

Rise var til et godt møde om Gubben. Man drøftede en gennemgribende renovering og herunder 

også muligheden for nyt inventar. 

Vedr. Kulturgyngen oplyste Kirsten, at der bliver et møde med skolekonsulenten om en 

fortsættelse af projektet.  

Kulturelt Samråd i Danmark har inviteret Kirsten og Annette til Odense den 7. marts for at 

fortælle om Kulturgyngen. Kirsten er desværre forhindret, men Annette vil deltage. 

Birthe har booket sundhedsafsnittet ved Ølstedhallen til vort repræsentantskabsmøde mandag 

den 16. marts. 

 

3. Økonomi 

Hans-Jørgen fremlagde regnskabet for 2014. For 2015 har K/S fået bevilget en kulturpulje på 

484.600 kr. 

Kontorholdsregnskab 2014 er færdiggjort fra K/S og sendes nu videre til revision. 

I forbindelse med budgetlægning vil K/S sende besked til alle foreninger, at det fremover ikke 

altid vil være muligt at få fuld støtte til lokaleleje og annoncering. Pengene skal i stedet bruges 

på gode aktiviteter. 

 

4. Ansøgninger 

 Melbylejrens Venner søger støtte til ”Simultanskak i Melbylejren”. Der bevilges 6.000 kr. 

 Hjerteforeningen søger støtte til 2 foredrag. Der bevilges hhv. 4.600 kr. og 1.600 kr.  

Frederiksværk Historiske Forenings ansøgninger for resten af 2015 gennemgås og der bevilges i 

alt 17.300 kr. 

 

5. Nyt fra kontoret / efterretninger 

 Nytårshilsen til Kulturelt Samråd fra Annette Westh  

Vi drøfter en evt. støtteerklæring til Melbylejrens bevarelse. 

Hans-Jørgen har skitseret en plan for en arbejdslørdag, hvor styrelsen vil besøge foreningshusene 

på Krudtværksarealet. Vi vender tilbage til sagen efter repræsentantskabsmødet 16. marts. 

Vi enes om, at Styrelsesmøderne frem over begynder kl. 15. 

 

6. Nyt fra Idrætsrådet 

Der er møde d.d. vedr. Idrættens Dag. 

 

7. Eventuelt 

 Kommunen har sendt kopi af brugsretsaftale med Frederiksværk Dartklub vedr. brug af lokaler. 

 Næste møde mandag den 2. februar kl. 15.00 

 

Referat: Christella Lerke 

 


